

Notice of Benefits and Services Available from the HIV/AIDS Services Administration (HASA)

Please be advised that if you have at any time been diagnosed with clinical/symptomatic HIV illness as defined by the New York State AIDS Institute or with AIDS as defined by the Federal Centers of Disease Control and Prevention, you may be eligible for admission into HASA. HASA provides specialized services to individuals and families living with AIDS or advanced HIV illness.

HASA participants may be eligible for the following benefits and services:

- Medically appropriate transitional and permanent housing
- Housing subsidies, including, but not limited to, enhanced rental assistance
- Medical and other health-related services
- Home care
- Homemaking service
- Supplemental Nutrition Assistance Program (SNAP)
- Transportation and nutrition allowances
- Financial benefits
- Case management
- Information and program referrals on child care options and custody planning, including the availability of standby guardianship
- Referral to legal assistance programs
- Referral to drug treatment programs
- Referral to voluntary employment and job training programs

Please be advised that HASA is a voluntary social services program. To apply for admission into the HASA Program, you or your representative should call **(212) 971-0626**, Monday through Friday from 9:00 AM to 5:00 PM, or write to HASA at:

Human Resources Administration
400 Eighth Avenue, 2nd Floor
New York, NY 10001
Fax (212) 971-0820

Please provide the HASA ServiceLine with your name, Social Security number and medical documentation of your HIV/AIDS status.

All information regarding HIV/AIDS and applicant/participant data is confidential and will not be released without the written consent of the individual.

(اقلب الورقة من فضلك)

Include in CA Application/Recertification Kits

إخطار بالمخصصات والخدمات المتوفرة من إدارة خدمات فيروس نقص المناعة البشرية/الإيدز (Arabic) (HASA)

يرجى العلم بأنه إذا تم تشخيصك في أي وقت بمرض فيروس نقص المناعة البشرية العرضي/السريري على النحو المحدد بواسطة معهد ولاية نيويورك للإيدز أو بالإيدز على النحو المحدد من قبل المراكز الفيدرالية للسيطرة على الأمراض والوقاية منها، فقد تكون مؤهلاً للقبول في إدارة خدمات فيروس نقص المناعة البشرية/الإيدز (HASA). توفر إدارة (HASA) خدمات متخصصة للأفراد والعائلات التي تعيش مصابة بمرض الإيدز أو مرض نقص المناعة البشرية المكتسب (HIV).

قد يتأهل المشاركون في إدارة (HASA) للحصول على الخدمات والمخصصات التالية:

- إسكان مؤقت ودائم مناسب طبيًا
- إعانات إسكان، بما في ذلك، لكن ليس على سبيل الحصر، المساعدة الإجبارية المعززة
- الخدمات الطبية وغيرها من الخدمات الصحية
- الرعاية المنزلية
- خدمة التدبير المنزلي
- البرنامج التكميلي للمساعدات الغذائية (SNAP)
- بدلات التنقل والتغذية
- مخصصات مالية
- إدارة الحالة
- معلومات وإحالات البرنامج بشأن خيارات رعاية الطفل والتخطيط للحضانة، بما في ذلك توافر الوصاية الاحتياطية
- إحالة إلى برامج المساعدة القانونية
- الإحالة إلى برامج المعالجة من المخدرات
- الإحالة إلى برامج التدريب الوظيفي والعمل الطوعي

يرجى العلم بأن إدارة خدمات فيروس نقص المناعة البشرية/الإيدز تعد برنامجًا طوعيًا للخدمات الاجتماعية. للتقدم بطلب للقبول ببرنامج HASA، فيتعين عليك أو على ممثلك الاتصال بالرقم **971-0626 (212)**، من الاثنين حتى الجمعة من الساعة 9:00 ص إلى 5:00 م، أو الكتابة إلى إدارة HASA:

Human Resources Administration
400 Eighth Avenue, 2nd Floor
New York, NY 10001
الفاكس (212) 971-0820

يرجى تقديم خط خدمة HASA باسمك ورقم الضمان الاجتماعي والوثائق الطبية لحالة فيروس نقص المناعة البشرية/الإيدز الخاصة بك.

جميع المعلومات المتعلقة بفيروس نقص المناعة البشرية/الإيدز وبيانات مقدم الطلب/المشارك سرية ولن يتم الإفصاح عنها دون الحصول على موافقة خطية من الشخص.

(See reverse)

Include in CA Application/Recertification Kits